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                        ❞ كتاب Micro Process Engineering, A Comprehensive Handbook : Chapter 31 ❝  ⏤ Prof. Dr. Volker Hessel


Volume 1 covers the fundamentals, operations and catalysts, volume 2 examines devices, reactions and applications, with volume 3 rounding off the trilogy with system, process and plant engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.



This three-volume handbook provides an overview of the key aspects of micro process engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.



Fluid dynamics, mixing, heat/mass transfer, purification and separation microstructured devices and microstructured reactors are explained in the first volume.

يتم شرح ديناميكا الموائع ، والخلط ، ونقل الحرارة / الكتلة ، والتنقية وفصل الأجهزة ذات البنية الدقيقة والمفاعلات ذات البنية الدقيقة في الحجم الأول.



Volume 2 segments microreactor design, fabrication and assembly, bulk and fine chemistry, polymerisation, fuel processing and functional materials into understandable parts.

يقوم المجلد الثاني بتقطيع تصميم المفاعلات الدقيقة ، والتصنيع والتجميع ، والكيمياء السائبة والناعمة ، والبلمرة ، ومعالجة الوقود والمواد الوظيفية إلى أجزاء مفهومة.



The final volume of the handbook addresses microreactor systems design and scale-up, sensing, analysis and control, chemical process engineering, economic and eco-efficiency analyses as well as microreactor plant case studies in one book.

يتناول المجلد النهائي للكتيب تصميم أنظمة المفاعلات الصغيرة وتوسيع نطاقها ، والاستشعار والتحليل والتحكم ، وهندسة العمليات الكيميائية ، وتحليلات الكفاءة الاقتصادية والبيئية وكذلك دراسات حالة مصنع المفاعلات الصغيرة في كتاب واحد.



Together, this 3-volume handbook explains the science behind micro process engineering to the scale-up and their real life industrial applications.

يشرح هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات معًا العلوم الكامنة وراء هندسة العمليات الدقيقة للارتقاء وتطبيقاتها الصناعية الواقعية.



Process engineering is the understanding and application of the fundamental principles and laws of nature that allow us to transform raw material and energy into products that are useful to society, at an industrial level.

هندسة العمليات هي فهم وتطبيق المبادئ والقوانين الأساسية للطبيعة التي تسمح لنا بتحويل المواد الخام والطاقة إلى منتجات مفيدة للمجتمع ، على المستوى الصناعي.



process engineers can develop methods to synthesize and purify large quantities of desired chemical products. Process engineering focuses on the design, operation, control, optimization and intensification of chemical, physical, and biological processes. Process engineering encompasses a vast range of industries, such as agriculture, automotive, biotechnical, chemical, food, material development, mining, nuclear, petrochemical, pharmaceutical, and software development. The application of systematic computer-based methods to process engineering is "process systems engineering".

يمكن لمهندسي العمليات تطوير طرق لتجميع وتنقية كميات كبيرة من المنتجات الكيميائية المطلوبة. تركز هندسة العمليات على التصميم والتشغيل والتحكم والتحسين والتكثيف للعمليات الكيميائية والفيزيائية والبيولوجية. تشمل هندسة العمليات مجموعة واسعة من الصناعات ، مثل الزراعة والسيارات والتكنولوجيا الحيوية والكيميائية والأغذية وتطوير المواد والتعدين والطاقة النووية والبتروكيماوية والصيدلانية وتطوير البرمجيات. تطبيق الأساليب المنهجية المستندة إلى الكمبيوتر في هندسة العمليات هو "هندسة أنظمة العمليات".
 Prof. Dr. Volker Hessel -  ❰ له مجموعة من الإنجازات والمؤلفات أبرزها  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Gas/Liquid Reactions: Sections 5.4–5.7 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Gas/Liquid Reactions: Sections 5.1–5.3 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Sections 4.12–4.14 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Gas‐Phase Reactions: Sections 3.1–3.2 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Sections 4.5–4.8 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Section 4.2 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Sections 4.9–4.11 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Section 4.1 ❝  ❞ Chemical Micro Process Engineering, Fundamentals, Modelling and Reactions: Liquid‐ and Liquid/Liquid‐Phase Reactions: Sections 4.3–4.4 ❝  الناشرين :  ❞ وايلي (ناشر) ❝   ❱
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Volume 1 covers the fundamentals, operations and catalysts, volume 2 examines devices, reactions and applications, with volume 3 rounding off the trilogy with system, process and plant engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.



This three-volume handbook provides an overview of the key aspects of micro process engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.



Fluid dynamics, mixing, heat/mass transfer, purification and separation microstructured devices and microstructured reactors are explained in the first volume.

يتم شرح ديناميكا الموائع ، والخلط ، ونقل الحرارة / الكتلة ، والتنقية وفصل الأجهزة ذات البنية الدقيقة والمفاعلات ذات البنية الدقيقة في الحجم الأول.



Volume 2 segments microreactor design, fabrication and assembly, bulk and fine chemistry, polymerisation, fuel processing and functional materials into understandable parts.

يقوم المجلد الثاني بتقطيع تصميم المفاعلات الدقيقة ، والتصنيع والتجميع ، والكيمياء السائبة والناعمة ، والبلمرة ، ومعالجة الوقود والمواد الوظيفية إلى أجزاء مفهومة.



The final volume of the handbook addresses microreactor systems design and scale-up, sensing, analysis and control, chemical process engineering, economic and eco-efficiency analyses as well as microreactor plant case studies in one book.

يتناول المجلد النهائي للكتيب تصميم أنظمة المفاعلات الصغيرة وتوسيع نطاقها ، والاستشعار والتحليل والتحكم ، وهندسة العمليات الكيميائية ، وتحليلات الكفاءة الاقتصادية والبيئية وكذلك دراسات حالة مصنع المفاعلات الصغيرة في كتاب واحد.



Together, this 3-volume handbook explains the science behind micro process engineering to the scale-up and their real life industrial applications.

يشرح هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات معًا العلوم الكامنة وراء هندسة العمليات الدقيقة للارتقاء وتطبيقاتها الصناعية الواقعية.



Process engineering is the understanding and application of the fundamental principles and laws of nature that allow us to transform raw material and energy into products that are useful to society, at an industrial level.

هندسة العمليات هي فهم وتطبيق المبادئ والقوانين الأساسية للطبيعة التي تسمح لنا بتحويل المواد الخام والطاقة إلى منتجات مفيدة للمجتمع ، على المستوى الصناعي.



process engineers can develop methods to synthesize and purify large quantities of desired chemical products. Process engineering focuses on the design, operation, control, optimization and intensification of chemical, physical, and biological processes. Process engineering encompasses a vast range of industries, such as agriculture, automotive, biotechnical, chemical, food, material development, mining, nuclear, petrochemical, pharmaceutical, and software development. The application of systematic computer-based methods to process engineering is "process systems engineering".

يمكن لمهندسي العمليات تطوير طرق لتجميع وتنقية كميات كبيرة من المنتجات الكيميائية المطلوبة. تركز هندسة العمليات على التصميم والتشغيل والتحكم والتحسين والتكثيف للعمليات الكيميائية والفيزيائية والبيولوجية. تشمل هندسة العمليات مجموعة واسعة من الصناعات ، مثل الزراعة والسيارات والتكنولوجيا الحيوية والكيميائية والأغذية وتطوير المواد والتعدين والطاقة النووية والبتروكيماوية والصيدلانية وتطوير البرمجيات. تطبيق الأساليب المنهجية المستندة إلى الكمبيوتر في هندسة العمليات هو "هندسة أنظمة العمليات".

   .      المزيد..
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Volume 1 covers the fundamentals, operations and catalysts, volume 2 examines devices, reactions and applications, with volume 3 rounding off the trilogy with system, process and plant engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.


This three-volume handbook provides an overview of the key aspects of micro process engineering.

يقدم هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات نظرة عامة على الجوانب الرئيسية لهندسة العمليات الدقيقة.


Fluid dynamics, mixing, heat/mass transfer, purification and separation microstructured devices and microstructured reactors are explained in the first volume.

يتم شرح ديناميكا الموائع ، والخلط ، ونقل الحرارة / الكتلة ، والتنقية وفصل الأجهزة ذات البنية الدقيقة والمفاعلات ذات البنية الدقيقة في الحجم الأول.


Volume 2 segments microreactor design, fabrication and assembly, bulk and fine chemistry, polymerisation, fuel processing and functional materials into understandable parts.

يقوم المجلد الثاني بتقطيع تصميم المفاعلات الدقيقة ، والتصنيع والتجميع ، والكيمياء السائبة والناعمة ، والبلمرة ، ومعالجة الوقود والمواد الوظيفية إلى أجزاء مفهومة.


The final volume of the handbook addresses microreactor systems design and scale-up, sensing, analysis and control, chemical process engineering, economic and eco-efficiency analyses as well as microreactor plant case studies in one book.

يتناول المجلد النهائي للكتيب تصميم أنظمة المفاعلات الصغيرة وتوسيع نطاقها ، والاستشعار والتحليل والتحكم ، وهندسة العمليات الكيميائية ، وتحليلات الكفاءة الاقتصادية والبيئية وكذلك دراسات حالة مصنع المفاعلات الصغيرة في كتاب واحد.


Together, this 3-volume handbook explains the science behind micro process engineering to the scale-up and their real life industrial applications.

يشرح هذا الكتيب المكون من ثلاثة مجلدات معًا العلوم الكامنة وراء هندسة العمليات الدقيقة للارتقاء وتطبيقاتها الصناعية الواقعية.


Process engineering is the understanding and application of the fundamental principles and laws of nature that allow us to transform raw material and energy into products that are useful to society, at an industrial level.

هندسة العمليات هي فهم وتطبيق المبادئ والقوانين الأساسية للطبيعة التي تسمح لنا بتحويل المواد الخام والطاقة إلى منتجات مفيدة للمجتمع ، على المستوى الصناعي.


process engineers can develop methods to synthesize and purify large quantities of desired chemical products. Process engineering focuses on the design, operation, control, optimization and intensification of chemical, physical, and biological processes. Process engineering encompasses a vast range of industries, such as agriculture, automotive, biotechnical, chemical, food, material development, mining, nuclear, petrochemical, pharmaceutical, and software development. The application of systematic computer-based methods to process engineering is "process systems engineering".

يمكن لمهندسي العمليات تطوير طرق لتجميع وتنقية كميات كبيرة من المنتجات الكيميائية المطلوبة. تركز هندسة العمليات على التصميم والتشغيل والتحكم والتحسين والتكثيف للعمليات الكيميائية والفيزيائية والبيولوجية. تشمل هندسة العمليات مجموعة واسعة من الصناعات ، مثل الزراعة والسيارات والتكنولوجيا الحيوية والكيميائية والأغذية وتطوير المواد والتعدين والطاقة النووية والبتروكيماوية والصيدلانية وتطوير البرمجيات. تطبيق الأساليب المنهجية المستندة إلى الكمبيوتر في هندسة العمليات هو "هندسة أنظمة العمليات".
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